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Miért vállalják Szlovákia légteré-
nek védelmét magyar Gripenek-
kel, hogy közben ők Ukrajnának 
adhassák a MiG-29-eseiket? – 
tette fel a kérdést Novák Előd a 
honvédelmi miniszternek, azt is 
sérelmezve, rendkívül álságos az 
a kormányzati propaganda, hogy 
„a magyar-ukrán határt nem lépik 
át” fegyverszállítmányok, hiszen 

valójában igenis mehetnek Magyarországon keresztül 
azok Ukrajnába: Szlovákia és Románia közbeiktatásá-
val. Sőt magyar felségjelzésű katonai szállítógép is 
visz fegyvereket Ukrajnának, a rakéták bepakolásáról 
fénykép is megjelent. Továbbá a kormány 74 milliárd 
forinttal támogatja az EU-n keresztül a magyarellenes 
ukránokat, a harckocsik működését pedig magyar gáz-
olajjal látják el - tájékoztatott a Mi Hazánk alelnöke. 

A Mi Hazánk sínre tenné a MÁV-ot 
Leszakadt felsővezeték, felforrt hűtővíz, nem működő WC, rossz klíma, 
túlterhelt vasutasok, permanens késés, bezárt vasútvonalak 
 

A MÁV korábban még fejlesztéseket és nyugati színvonalat 
ígért, ehelyett augusztus elsejétől határozatlan időre tíz mellék-
vonalon szünetel a vasúti közlekedés. Az elmúlt 30 év elhibázott 
gazdaságpolitikája és az azt irányító politikusok a hibásak a 
MÁV-nál jelenleg tapasztalható állapotért - számolt be Dócs 
Dávid. A vasút kiépítése az adott térség fejlődését vonja maga 
után, amíg a bezárás ennek az ellenkezőjét, ezért a Mi Hazánk Mozgalom tiltakozik a 
vasútbezárások ellen, és elfogadhatatlannak tartja, hogy a kormány fejlesztés helyett 
lakatot tett a vasútra - szögezte le a párt alelnöke. Bár örülünk, hogy Magyarország 
vasúti kocsikat gyárt Egyiptomnak, de előbb a hazai vasúti járműpark cseréjét szor-
galmazzuk - zárta gondolatait Dócs Dávid.  

Az évekig tartó nyomás-
gyakorlás végre ered-
ményt hozott, hatósági 
eljárás keretében szüntet-
ték meg a tarthatatlan álla-
potokat Tiszaföldváron, 
ahol az ott élők életét 
megkeserítik a lelakott 
putrik, amivel sem a tele-
pülésvezetés, sem az or-
szágos hatóságok nem 
foglalkoztak eddig. A Mi 
Hazánk közbenjárása és 
bejelentése nyomán most 
felszámolták azt, élhetőb-
bé téve a környéket - tájé-
koztatott Pakusza Zoltán, 
a Mi Hazánk alelnöke.  

Novák Előd a parlamentben vetette a 
kormány szemére a háborúpártiságát 

Putrit számolt 
fel a hatóság 
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Magyarország jövőjének szempontjából el-
engedhetetlen, hogy a felnövekvő generáció-
kat nemzetünk, történelmünk, értékeink és 
hagyományaink tiszteletére neveljük - nyilat-
kozta Toroczkai László, a Mi Hazánk elnöke. 
Alapelveink világosak: hazaszeretet, közös-
ség, hagyomány. Ezen elvek mentén lehetsé-
ges Magyarország felvirágoztatása, nemze-
tünk újbóli felemelkedése, hiszen megmara-
dásunk záloga a fiatalság - hangsúlyozta. A 
Virradat programunkban lefektetett alapel-
vek mentén most megkezdjük egy ilyen 
gyermekmozgalom kiépítését, mely terveink 
szerint idővel a Kárpát-medence minden ma-
gyar gyermeke számára lehetőséget és segít-
séget nyújthat a hazafias, egészséges érték-

rendű nevelkedésben, felejthetetlen élmények szerzésében - jelentette be a pártelnök. 
A Pajtárs elnevezésű gyermekmozgalom két ingyenes gyermektáborral veszi kezde-
tét, melynek helyszínei: Cserháthaláp és Homorúd.  

Nemzeti gyermekmozgalmat indít a Mi Hazánk 

Beteg magyar gyerekek helyett az iváncsai akkumulátorgyár vendégmunkásait he-
lyezték el a 2,5 milliárd forintból felújított Velencei-tavi Vízi Sportiskola területén 
lévő hotelben. Toroczkai László, a Mi Hazánk 
elnöke a belügyminiszterhez fordult az ügyben 
és tüntetést helyezett kilátásba. A belügyminisz-
tériumi válasz szerint a Tópart Sport Hotel a 
Magyar Máltai Szeretetszolgálat fenntartása alatt 
áll. Az energiaárak növekedése miatt a létesít-
mény veszteségessé vált, ezért a szálló részleget 
bérbe adták, így tesznek szert többletbevételre. 
A kormány tehát nem kívánt beleavatkozni a 
történtekbe. Közben a nyomásgyakorlásnak hála 
a vendégmunkások elhagyták a szállót. A társa-
dalmi összefogás ismét győzedelmeskedett. 

Vendégmunkások helyett újra a gyermekeké az agárdi hotel 
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Csődöt mondott a kormány oktatáspoliti-
kája, a státusztörvény nem oldja meg a 
problémákat. Az idei tanévben is nőtt a 
tanárhiány, az elsősök közt rekordmagas 
a bukás aránya, és a nyolcadikosok 40%-
a nem érti, amit olvas - számolt be Dúró 
Dóra. A kormány jelentősen csökkentette 
az oktatás finanszírozását és szakmailag 
is rossz döntéseket hozott. Az Erasmus-
programok sem állnak már a magyar diá-
kok rendelkezésére. A Mi Hazánk szerint 
az oktatás nemzetstratégiai ágazat, ennek 
megfelelően kellene kezelni. Átfogó re-
formra van szükség, ami magában fog-
lalja a tananyagcsökkentést és az alap-
készségek megerősítését is, a tanári pá-
lyát pedig normális 
fizetéssel és emberi 
munkaterhekkel 
kell vonzóvá tenni. 
Az integráció min-
den áron való eről-
tetése is megbukott 
- zárta gondolatait 
a Mi Hazánk el-
nökhelyettese. 

Az adósságbehajtás rendszerének tisztes-
ségessé és átláthatóvá tételét követeli a 
Mi Hazánk végrehajtási és hitelügyi 
szakpolitikusa. Szorgalmazza, hogy le-
gyen egy központi nyilvántartás az adós-
ságokról, akár az ügyfélkapu rendszerén 
belül. Így elejét lehetne venni, hogy a 
követeléskezelők „altassák” az ügyeket, 
megnövelve a tartozás mértékét. A Mi 
Hazánk Mozgalom szerint a végrehajtók 
ellenőrzését pedig azonnali hatállyal ki 
kell szervezni a végrehajtói kartól! Egy 
külön felügyeleti szerv létrehozását szor-
galmazzuk a végrehajtóknál, vagy ki kell 
adni ezt a feladatot a bíróságoknak. Az 
pedig, hogy a végrehajtók botrányt bot-
rányra halmoznak, azt 
bizonyítja, hogy nem új 
elnökséget kellett volna 
választani a népnyúzó 
végrehajtóknak, hanem 
a végrehajtást kellett 
volna már rég más me-
derbe terelni és nonpro-
fittá tenni - mondta Dr. 
Fiszter Zsuzsanna. 

Felháborító, amit az oktatásban 
tesz a kormány 

Átlátható és igazságos adósság-
behajtást követel a Mi Hazánk 

A Mi Hazánk Sportkabinetje már régóta szorgalmazza, hogy a magyar látványsport-
ágak bajnokságaiban vezessenek be nemzeti kvótát, amire egyébként még az EU tag-
államain belül is van példa. Az ötletből most vált parlamenti beadvány, a határozati 
javaslatot a párt alelnöke jegyzi „Az 50%-os magyar kvóta bevezetéséről a hazai csa-
patsportbajnokságokban” címmel. Novák Előd úgy látja, hogy a nemzeti identitás 
védelmébe a sport védelme is beletartozik. Csapatsportjaink döntő többségében korlá-

tozás nélkül alkalmazhatóak külföldi, sőt Európai 
Unión kívülről érkező sportolók. Ezzel szemben 
pl. Románia tavaly bevezette a hazai kvótát a csa-
patsportokban, így a saját utánpótlásuknak is több 
lehetőséget biztosítva, a válogatott csapataik szín-
vonalát is emelve – szerepel a javaslat általános 
indoklásában. 

50 százalékos magyar kvótát a csapatsportokban! 
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A magyar gazdáknak hatékony érdekképviseletre és számottevő tehercsökkentésre 
van szükségük. Az üzemanyagok tervezett adónövelése is sújtja az ágazatot, de emel-
lett a műtrágyát is legalább kétszer annyiért kénytelenek megvásárolni a hazai terme-
lők, mint a lengyel gazdák. Ráadásul a természeti csapásoknak is ki vannak téve, 
ahogy láthattuk ezt a legutóbbi jégviharok kapcsán is, melynek következményeit 
közvetve az ország területén mindenki érezni fogja, amikor a 
boltban vásárol. A Mi Hazánk Mozgalom ezért a mezőgazdasá-
gi kárenyhítési alap reformját szorgalmazza, hiszen az a jelen-
legi formában érdemi segítséget nem nyújt, a kár töredékét fe-
dezi csupán. Emellett, mivel a lakóingatlanokban is súlyos ká-
rokat okoznak ezek a viharok, olyan állami pénzalap létrehozá-
sát javasoljuk, amelyből a jég által a lakóingatlanokban okozott 
károkat lehetne enyhíteni. Továbbá követeljük a nagy multik 
körébe tartozó biztosító cégek rendszabályozását úgy, hogy a 
káreseményeknél ne tudjanak kibújni a kártérítések kifizetése 
alól - közölte Dr. Apáti István, a Mi Hazánk alelnöke. 

A rendszerváltás környéki privatizáció lényege az volt, hogy a 
kommunisták politikai hatalmukat gazdasági befolyássá mentet-
ték, vagyis széthordták az országot és hazavitték a nemzeti va-
gyont. A Covid idején a negyedik Orbán-kormány ugyanilyen 
privatizációba kezdett, amikor létfontosságú közfeladatokat és 
több ezer milliárd Ft állami vagyont szervezett ki kormányzati 
káderekkel feltöltött közérdekű vagyonkezelő alapítványokba. A 
kulturális örökség egyes elemeinek fenntartható fejlesztéséről 
szóló törvényjavaslat nem más, mint ennek a folyamatnak a be-
tetőzése, ezért a Mi Hazánk Mozgalom tiltakozik ellene. Szabadi 
István pártigazgató már a közigazgatási egyeztetésen kifogásol-

ta, hogy 12 kastély tulajdonjogát, illetve vagyonkezelését adnák át ingyenesen közér-
dekű vagyonkezelő alapítványoknak vagy más magánjogi szereplőknek. Nem üresen 
romladozó épületeket fognak magánkézbe adni, hanem az elmúlt években közpénz-
ből felújított és idegenforgalmi látványosságnak szánt kastélyokat - tájékoztatott a 
Mi Hazánk pártigazgatója. 

Kommunista módszerrel betonozza be hatalmát a Fidesz 

Reakciónk Szijjártó Péter vendégmunkások behozatalát támogató kijelentésére 
 

Szijjártó Péter külügyminiszter szerint azért kellenek vendégmunkások, hogy meg-
védjék a magyar munkahelyeket. Lantos János, a Mi Hazánk Munkaügyi Kabinetjé-
nek elnöke szerint nem nevezhető magyar munkahelynek az, ahol egy magyar sem 
dolgozik. A kínai gyarmatosító törekvések kiszolgálása helyett a meglévő munkahe-
lyek bérfejlesztésére lenne szükség és önálló magyar nemzetgazdaságra, illetve olyan 
új munkahelyekre, amelyek külföldről hazacsalogatnák az elvándorolt magyarokat. 

Érdemi segítséget a magyar gazdáknak! 


